
Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.11.2021 

                                                                           

                                                                            Protokół nr XLIV/2021 

                                                                  Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

                                                                     z dnia 30 września 2021 roku 

 

 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła  się dnia 30 września 2021 roku o godz. 16:00 w auli 

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego przy ul. Staszica 2 w Łomiankach. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Łomiankach Maria Pszczółkowska. 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach zwołana została na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) oraz  

§ 5 ust. 2 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiącego załącznik nr 7 do Statutu 

Gminy Łomianki do Uchwały nr XXXIII/380/2017 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 2 października 

2017 roku. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła XLIV/2021 Sesję Rady 

Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała Radnych, Burmistrza i Zastępcę Burmistrza, Panią Skarbnik, Przewodniczących Rad 

Osiedlowych i Sołeckich, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Pracowników Urzędu, 

przedstawicieli prasy, Mieszkańców obecnych na sesji i obecnych przed monitorami komputerów 

oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, dodała,  

że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się  

z przetwarzaniem danych osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień 

publicznych, oświadczyła, że pełny tekst klauzuli informacyjnej znajduje się na drzwiach wejściowych 

sali widowiskowej.  

Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 16 Radnych, wobec czego jest quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 



Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany Radnym 

pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została opublikowana  

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach.  

Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łomianki na lata 2021 -2030. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Łomianki na rok 2021. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji celowej  

z budżetu Gminy Łomianki dla rodzinnych ogrodów działkowych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w gminie Łomianki. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru działki nr 973/5  

w mieście Łomianki – obręb ew. 143205_4.0005. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części osiedla 

Łomianki Powstańców i części sołectwa Łomianki Chopina między ul. Rolniczą  

i Al. Chopina. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego 

trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 0021 

Łomianki Miasto. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego 

trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 0021 

Łomianki Miasto. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 



nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 142/34 i 142/36  

z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Stare Babice na dofinansowanie transportu 

międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na lata od 2021 do 2024. 

12. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

14. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca RM poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie regulaminu 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łomianki dla rodzinnych ogrodów działkowych 

oraz do projektu uchwały w sprawie nazwy ulicy w gminie Łomianki wpłynęły autopoprawki, 

które zostały radnym przesłane na skrzynki elektroniczne i omawiane na odpowiednich 

komisjach  

 

Przewodnicząca RM zapytała, czy są  wnioski, lub uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. 

Radny Jerzy Serzysko zgłosił wniosek w sprawie zdjęcie z porządku obrad sesji pkt 5 w 

sprawie nadanie nazwy ulicy gminy Łomianki. 

W dyskusji udział wzięli: 

radny Jerzy Serzysko, Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak, radny Michał 

Naftyński. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcie z porządku obrad sesji pkt 5  

w sprawie nadanie nazwy ulicy gminy Łomianki. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (8 głosów za; 7 przeciw;  

3 wstrzymujące się; 3 nieobecni) Rada nie przyjęła wniosku. 

 

Godz. 16:16 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 1 porządku obrad. 



Ad. pkt 2 oraz pkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łomianki na lata 2021-2030. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na 

rok 2021.  

 

Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że komisja 

zaopiniowała: jeśli chodzi o projekt uchwały sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Łomianki na rok 2021 były dwa głosy wstrzymujące się, jeden głos za, jeśli chodzi o projekt 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata  

2021-2030, był jeden głos wstrzymujący się, jeden głos za. 

W dyskusji udział wzięli: 

radny Janusz Skonieczny, Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska, Burmistrz Małgorzata 

Żebrowska-Piotrak, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Radosław Nowak. 

 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 1.3.2.66 

"Rozbudowa ul. Wiślanej na odc. ul. Rolniczej do ul. Brzegowej oraz ulicy Brzegowej na 

odcinku od ul Wiślanej do ul Krajobrazowej". 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 1.3.2.69. 

"Zakup działki i budowa budynku komunalnego". 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 1.32.106. 

"Przebudowa ul. Bołtucia". 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie wykreślenie zmian na zadaniu 2018/23 

"Rozbudowa ul. Wiślanej na odc. ul. Rolniczej do ul. Brzegowej oraz ulicy Brzegowej na 

odcinku od ul. Wiślanej do ul. Krajobrazowej". 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 2021/38 

"Budowa nowego budynku OPS wraz z poradnią pedagogiczno-psychologiczną  

i pomieszczeniami dla GKRPA" 

Radny Janusz Skonieczny zgłosił wniosek w sprawie: wykreślenie zmian na zadaniu 2019/01 

"Zakup budynku komunalnego" 

 



Przewodnicząca RM ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Radny Michał Naftyński zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zamknięcia dyskusji.  

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za; 5 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada przyjęła wniosek. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 1.3.2.66 

"Rozbudowa ul. Wiślanej na odc. ul. Rolniczej do ul. Brzegowej oraz ulicy Brzegowej na 

odcinku od ul Wiślanej do ul Krajobrazowej". 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (10 głosów za; 9 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada przyjęła wniosek. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 1.3.2.69. 

"Zakup działki i budowa budynku komunalnego". 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (9 głosów za; 9 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada nie przyjęła wniosku. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 

1.32.106. "Przebudowa ul, Bołtucia". 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (9 głosów za; 9 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada nie przyjęła wniosku. 

 

Skarbnik Hanna Dąbrowska poinformowała, że jak zostaną przegłosowane zmiany 

zaproponowane przez radnego Janusza Skoniecznego to powstanie deficyt i dodała, że takiej 

zmiany nie można zrobić ponieważ jest to niezgodne z prawem 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenie zmian na zadaniu 2018/23 

"Rozbudowa ul. Wiślanej na odc. ul. Rolniczej do ul. Brzegowej oraz ulicy Brzegowej na 

odcinku od ul. Wiślanej do ul. Krajobrazowej". 



Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (10 głosów za; 9 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada przyjęła wniosek. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenia zmian na zadaniu 2021/38 

"Budowa nowego budynku OPS wraz z poradnią pedagogiczno-psychologiczną  

i pomieszczeniami dla GKRPA" 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (9 głosów za; 9 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada nie przyjęła wniosku. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie wykreślenie zmian na zadaniu 2019/01 

"Zakup budynku komunalnego" 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (10 głosów za; 9 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 2 nieobecni) Rada przyjęła wniosek. 

 

Skarbnik Hanna Dąbrowska poinformowała, że po tych przegłosowanych wnioskach budżet  

z WPF-em jest nie zgodny, że został zrobiony deficyt i jest to nie do przyjęcia. 

O 17: 20 radny Michał Naftyński opuścił obrady. 

Przewodnicząca RM ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

radna Agnieszka Zdunek, Skarbnik Hanna Dąbrowska, Przewodnicząca RM Maria 

Pszczółkowska, radna Maria Zalewska, radny Janusz Skonieczny, radny Piotr Bartoszewski 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2021 -2030. 

Radny Janusz Skonieczny oraz Jerzy Serzysko odmówili wzięcia udziału w głosowaniu  

w przedmiocie uchwały w sprawie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łomianki na lata 2021 -2030. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (0 głosów za; 16 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 2 brak głosu; 3 nieobecni) Rada nie podjęła uchwały. 

 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2021. 

Radny Janusz Skonieczny oraz Jerzy Serzysko odmówili wzięcia udziału w głosowaniu  

w przedmiocie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 

2021. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (0 głosów za; 16 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 2 brak głosu; 3 nieobecni) Rada nie podjęła uchwały. 

 

Godz. 17:51 

Przewodnicząca zamknęła 3 i 4 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji celowej  

z budżetu Gminy Łomianki dla rodzinnych ogrodów działkowych. 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Witold Gawda omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec oświadczył, że komisja wstrzymała 

się od wydania opinii. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Agnieszka Zdunek, Zastępca Burmistrza ds. społecznych Witold Gawda, radna Maria 

Zalewska, Skarbnik Hanna Dąbrowska, radny Jerzy Serzysko. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Łomianki dla rodzinnych 

ogrodów działkowych. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za; 0 przeciw;  

2 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 3 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:06 

Przewodnicząca zamknęła 4 punkt porządku obrad. 

 

 



Ad. pkt 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w gminie Łomianki. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że komisja negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Jerzy Serzysko, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami  

i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski, radny Janusz Skonieczny. Burmistrz 

Małgorzata Żebrowska-Piotrak. 

O godzinie 18:11 na obrady sesji przybył radny Michał Naftyński. 

Radny Jerzy Serzysko zgłosił wniosek w sprawie cofnięcia projektu uchwały do prac  

w komisji. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie cofnięcia projektu uchwały do prac  

w komisji. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (8 głosów za; 8 przeciw;  

3 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada odrzuciła wniosek. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy w gminie Łomianki. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (9 głosów za; 0 przeciw;  

10 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 3 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godzina 18:22 

Przewodnicząca zamknęła 5 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru działki nr 973/5 w mieście Łomianki – obręb ew. 

143205_4.0005. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 



Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 

Gawron-Smater oświadczyła, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Janusz Skonieczny, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami  

i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski, radny Jerzy Serzysko.  

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru działki nr 973/5 w mieście Łomianki – obręb ew. 143205_4.0005. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (12 głosów za; 4 przeciw;  

3 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:32 

Przewodnicząca zamknęła 6 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru części osiedla Łomianki Powstańców i części 

sołectwa Łomianki Chopina między ul. Rolniczą i Al. Chopina. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 

Gawron-Smater oświadczyła, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru części osiedla Łomianki Powstańców i części sołectwa Łomianki Chopina między  

ul. Rolniczą i Al. Chopina. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za; 1 przeciw;  

3 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:37 

Przewodnicząca zamknęła 7 punkt porządku obrad. 

 



Ad. pkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku 

przetargowego trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 

0021 Łomianki Miasto. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za; 0 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:43 

Przewodnicząca zamknęła 8 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku 



przetargowego trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 377/5 z obrębu 

0021 Łomianki Miasto. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 0 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 1 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:46 

Przewodnicząca zamknęła 9 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

części działki ewidencyjnej nr 142/34 i 142/36 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 

142/34 i 142/36 z obrębu 0004 Dziekanów Leśny. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 0 przeciw;  

1 wstrzymujące się; 1 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:49 

Przewodnicząca zamknęła 10 punkt porządku obrad. 

 

 

 

 



Ad. pkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Stare Babice na dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii 

uzupełniającej L-7 na lata od 2021 do 2024. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Radosław Nowak omówił projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Jerzy Serzysko, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Radosław Nowak. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie sprawie rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice na dofinansowanie 

transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na lata od 2021 do 2024. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw;  

0 wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada podjęła uchwałę. 

 

Godz. 18:54 

Przewodnicząca zamknęła 11 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 12 

Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

Mieszkaniec Łomianek zabrał głos: 

Pytanie 1   

„ Czy można utrzymać dotychczasowe połączenie z Warszawą z ulicy Graniczka? Uważam, że 

można przy niewielkim nakładzie umożliwić wjazd z ul. Graniczka w ul. Kolejową poprzez 

połączenie na południowej części węzła Kolejowa przez połączenie opaski z takim wjazdem 

na wiadukt kierujący na DK 7(nie S7) a w części północnej jest droga, bodajże droga DD 34. 

Państwo występowaliście o uzupełnienie o drogę serwisową, która przedłużona w stronę 

DK7 mogłaby służyć jako połączenie ul. Kolejowej z Graniczką. Czy można jeszcze zgłaszać 

uwagi bo aktualny projekt zabiera nam możliwość połączenia z Warszawą w tym miejscu, 

przenosząc je do Sadowej czy Wiślanej.” 

 



Pytanie 2 

„Czy jest decyzja środowiskowa i czy jest w mocy? Droga S7 nie powinna nam zabierać tych 

możliwości, które mamy teraz. Należy utrzymać to, co mamy.” 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak, oświadczyła, że mieszkaniec otrzyma odpowiedź 

na pytania pisemnie. 

 

Godz. 19:04 

Przewodnicząca zamknęła 12 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 13 

Interpelację, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Mateusz Krogulec złożył interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu na 

terenie Osiedla Dąbrowa Leśna. 

Radna Magdalena Cłapińska zadała pytanie: Jakie podjęto kroki w sprawie dodatkowego 

oznakowania przy boisku na ul. Wiślanej? 

Radna Joanna Zbłocka-Łudzeń zadała pytanie: Do kogo się zwracać w sprawie 

monitorowania odbudowy zniszczonej kapliczki. 

Radny Janusz Skonieczny zadał pytania:  

Dlaczego kolejny raz musimy dokładać pieniądze na wynagrodzenia dla nauczycieli, czy 

budżet został nieprawidłowo zaplanowany? 

Czy Gmina wnioskowała do GDDKiA o wyjazd z ul. Graniczka na DK7? 

Radna Agnieszka Zdunek złożyła interpelację:  

- w sprawie wstrzymania prac sieci wodno-kanalizacyjnej na ul. Partyzantów; 

- w sprawie problemu niefunkcjonującej wentylacji w Szkole Podstawowej nr 2 im. Ireny 

Szewińskiej w Łomiankach (Dąbrowie Leśnej). 

- w sprawie odtworzenia nawierzchni na ul. Asfaltowej; 

- w sprawie aktualnej sytuacji w budynku zabytkowym przy ul. Pionierów 38; 

- w sprawie poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ul. Żywicznej; 

Radny Marcin Etienne zwrócił się o sprawozdanie z rocznej działalności Stowarzyszenia 

„Między Wisłą a Kampinosem” od momentu zmiany składu Stowarzyszenia.  

Radny Marcin Etienne zadał pytania:  

Kiedy szczepienia przeciw grypie dla seniorów-limity, miejsca? 



Dlaczego zagospodarowanie zieleni przy ul. Warszawskiej kończy za budynkiem poczty. Czy 

jest planowane do ul. Graniczka? 

Czy że Urząd Miejski w Łomiankach zwracał się o uzyskanie zgody do autorów prac z SGGW 

w celu przedstawienia ich na Ekopikniku ? 

Co z uchwałą krajobrazową? 

Czy powstał projekt dla naprawy nawierzchni ul. Baonu Zośka? 

Czy harmonogram prac ZWiK dla Dziekanowa Bajkowego zostanie utrzymany i ile nowych 

zgód pozyskano? 

Jaki jest stan zaawansowania prac: projekt i budowa ul. Kownackiej? 

Czy zostało wykonane badanie wody Jeziora Dziekanowskiego? 

Radny Marcin Etienne zgłosił Problem z korespondencją na skrzynki służbowe - maile 

odchodzą z dużym opóźnieniem, odbijają się wysyłane.  

Radny Jerzy Serzysko zadał pytania: 

Czy można zadziałać na pocztę aby zwiększyła ilość pracowników do obsługi oraz liczbę 

miejsc parkingowych? 

Dlaczego BIP jest z flagą unijną a nie biało-czerwoną? 

Radny Adam Salwowski zadał pytanie: Czy będzie utwardzony pozostały  200 - metrowy 

odcinek ul. Poziomkowej? 

Radny Michał Naftyński zgłosił się z wnioskami:  

- o test na czas przejazdu  straży pożarnej i karetki ulicą z progami zwalniającymi oraz bez 

progów celu porównania; 

- o niekupowanie licencji na oprogramowanie dla urzędu i jednostek powiązanych  

(z wyłączeniem tych gdzie jest to niezbędne) i korzystanie z oprogramowania bezpłatnego. 

Radny Michał Naftyński zadał pytania:  

- kiedy Rada Oświatowa dostanie informacje o tym co się dzieje w sprawie Liceum i kiedy 

rada dostanie zaproszenie na konsultacje w tej sprawie? 

- czy coś zrobiono w sprawie zalewania ul. Staszica? 

- jaki jest status działki przy OSP? 

- Jaki jest plan Gminy w celu rozwijania sieci ścieżek rowerowych? Dlaczego na ul. Rolniczej 

ścieżka kończy się za Czosnowem? 

Radny Michał Naftyński zgłosił wniosek o dodatkowe miejsca do parkowania dla strażaków 

przy siedzibie OSP. 



Radny Piotr Bartoszewski zgłosił interpelację: „mam wniosek i interpelację jednocześnie do 

pani Burmistrz aby przeprowadzić ewidencję kapliczek i obiektów tego typu w Łomiankach 

nie wiem czy taka jest wydaje się że najrozsądniej byłoby to zrobić przez Rady Osiedlowe  

i Sołeckie tak dokładnie to miałem na myśli i prosiłbym właśnie w formie interpelacji o taką 

informację odnośnie takich obiektów odnośnie ilości i zlokalizowania a drugi mój wniosek to 

o to aby te wszystkie obiekty te które się kwalifikują zostały wpisane do rejestru zabytków na 

wniosek Gminy a w szczególnym razie obiekt który się znajduje u zbiegu ulic Fabrycznej  

i Warszawskiej o figurę Pana Jezusa żeby ten obiekt został wyremontowany natomiast po to 

aby kolejny już remont i kolejne działanie związane z tym obiektem były robione  

w porozumieniu z konserwatorem żeby ten obiekt został wpisany do rejestru zabytków więc 

czekam na informację odnośnie tych kapliczek” 

Radna Agnieszka Zdunek zadała pytanie: Czy należy się obawiać małej realizacji budżetu za 

pierwsze półrocze? 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak odniosła się do pytań, wniosków i interpelacji 

radnych oraz poinformowała, że na wszystkie zagadnienia odniesie się na piśmie. 

Radny Michał Naftyński zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 14 

"informację i Przewodniczącej RM" 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt 14 

"informację Przewodniczącej RM" 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 0 przeciw; 2 

wstrzymujące się; 0 brak głosu; 2 nieobecni) Rada wniosek przyjęła. 

 

Godz. 20:14 

Przewodnicząca zamknęła 13 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 14 

Godz. 20:17 

Przewodnicząca zamknęła 14 punkt porządku obrad. 

 

Ad. pkt 15 

Zamknięcie obrad sesji. 



Przewodnicząca RM poinformowała, że wobec  wyczerpania  porządku obrad zamyka XLIV sesję 

Radny Miejskiej w Łomiankach i poinformowała, że kolejna sesja zaplanowana jest na 28 października 

2021 r. 

 

Godz. 20:17 

Przewodnicząca zamknęła 15 punkt porządku obrad. 

 

 

                                                                      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Magdalena Kowalska 

Protokół przygotowano za pomocą programu Sesji dostępniej na stronie:  https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1821/rada-miejska-w-

lomiankach.htm. Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy 

komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej 

www.bip.lomianki.pl oraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 
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